

# **RS Feva, Svenska klassförbundet**

Styrelsemöte 2018-01-10 kl19:00, LDSS klubbhus

## **Närvarande**

Erik Waller

Magnus Sönnergren

Björn Bengtsson

Frida Winzell , på telefon

## **Agendan**

1 Föregående styrelseprotokoll.

2 JSM 2018

3 Rekrytering

4 Ekonomisk avstämning

5 Pengar anslagna från SSF

6 Rankinglistan

7 Betalande medlemmar

8 Båtmässan i Göteborg

9 Övrigt

Ord.för mötet Erik Waller

#### 1§

Föregående styrelsemötes protokoll (171128) lästes igenom. Det ligger signerat på Feva förbundets hemsida.

#### 2§

Frida har ställt frågan om JSM till SSF angående datum och antal dagar med tanke på att JSM ligger under skolgång men har ännu inte fått något svar.

JSM, yngre besättningar bör få vara med men inte ta några placeringar eller få medaljer.

JNM är det mer tveksamt om besättningar under 12 år kommer att få delta.

#### 3§

Rekryteringsarbetet (valberedning) till positioner i styrelsen fortsätter, än så länge har man dock inte hittat några nya kandidater till de poster som behöver ersättas under året.

Frida tar kontakt med sail coachen i Skåne, Björn skall lyssna med några personer i Lerum och Magnus skall lyssna med personer ifrån Åsa.

#### 4§

Erik kommer att skicka ett email till Andrea angående den ekonomiska avstämningen som skall göras vid årets slut.

#### 5§

Frida har mailat SSF där hon redovisat hur vi har använt de 50.000:- (återstår ca 41.000) som vi blivit tilldelade för att bredda seglingen med Fevor.

#### 6§

Angående rankinglistan kom Björn med ett förslag att alla som har deltagit och är under 12 år skall finnas med i slutet på rankinglistan som deltagare utan placering men med flitpoäng.

Styrelsen beslutade att rankinglistan skall ändras till att följa kalenderår och ses som avslutad när ett nytt år inleds.

7§

Styrelsen behöver se över problemet med att många inte betalar medlemsavgift till Feva förbundet fast man varit med på regattor och träningsläger under 2017. Det skall vara ett krav att man skall vara medlem i Feva förbundet om man skall kunna delta i förbundets aktiviteter.

8§

Christer Båths kommer att ha en Feva på båtmässan och styrelsen skall jobba för att försöka få några seglande ungdomar att hjälpa Christer i montern med att berätta hur det är att segla.

Frida lägger ut en fråga på vår facebook sida om några kan tänka sig att hjälpa till med detta.

Björn kommer att fråga Christer om inträdes biljetter och eventuellt några feva souvenirer, tröja eller liknande som man kan få som ersättning.

9§

Björn har ändrat på hemsidan ifrån Rs Feva till enbart Feva.

Måns Oskarsson kommer att vara seglingsledare på sprintcuppen i Kullavik.

Förslag kom upp att lägga in en motion om att få ha personliga segelnummer.

Nästa styrelsemöte 21/2-2018 kl18:30.

Ordf. avslutade mötet

Ordf.



Erik Waller